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Projekt nové radnice 
a multifunkčního sálu

Pravděpodobně většina z  vás ví, že město při-
pravuje projekt nové radnice a  multifunkčního 
sálu na pozemcích současné hasičské zbrojnice 
v ulici 5. května. Hasičská zbrojnice bude předtím 
přesunuta na pozemek současného městského 
úřadu. Na větším z  projektů–radnice a  multi-
funkčního sálu, pracuje architektonická kance-
lář Pavel Hnilička architects & planners, která 
byla v  loňském roce vybrána komisí, složenou 
ze členů minulého zastupitelstva. Na projektu 
nové hasičské zbrojnice pracuje pan architekt 
Oldřich Hájek, který je v Dobřichovicích autorem 
dalších dvou staveb, a to přístavby školní budovy 
v ulici 5. května i nejnovější přístavby školy v ulici 
Raisově.

Na obou projektech jejich autoři intenzivně 
pracují. V  rámci projektu využití centra vznikne 
na pozemku dosavadní hasičské zbrojnice kromě 
radnice a  multifunkčního sálu i  nová knihovna, 
infocentrum a budova ZUŠ, která rozšíří kapacitu 
naší stávající základní umělecké školy o dvě nové 
učebny s příslušným zázemím. Nový areál přitom 
navazuje na  pozemek stávající ZUŠ v  Lomené 
ulici. Pod stavbou pak bude umístěno podzemní 
parkoviště o kapacitě cca 40 vozů, které by mělo 
výrazně přispět ke komfortu parkování v  centru 
Dobřichovic.

V rámci prací na projektu probíhají konzultace 
projektantů s  vedením města a  se všemi sub-
jekty, kterým bude areál sloužit, tedy se zástupci 
ZUŠ, knihovny, zaměstnanci městského úřadu, 
infocentra, ale i s divadelníky, aby budoucí mul-
tifunkční sál mohl fungovat i jako plnohodnotný 
sál divadelní. V současné době je projekt ve fázi 
dokončení studie, přičemž bude následovat fáze 
projektu pro sloučené územní a  stavební řízení. 
V projektu jsou již nyní prakticky vyřešeny vnitřní 
dispozice všech tří částí, tedy úřadu s knihovnou 
a infocentrem, multifunkčního sálu i budovy ZUŠ. 
Byl již vybrán i  materiál obkladu fasády a  sou-
časné době probíhá, kromě dalších prací na sta-
vebně-technickém řešení projektu, např. i  výběr 
systému vytápění stavby tak, aby vyhověla sou-
časným stále přísnějším požadavkům na nízko-
energetické pojetí staveb.

Aktuální verzi projektu, který je již rozpraco-
ván do poměrně značné podrobnosti, je možno 
si prohlédnout na webových stránkách města 
(v záložce „Město/Nový úřad a multifunkční sál–
využití centra města“).

Když vás vidím...

Často, vlastně skoro denně se mi stává, že když jdu 
po Dobřichovicích, zastavují mne občané se slovy 
„když vás/tě vidím starosto, chtěl bych se zeptat...“. 
Podobně to mají i  kolegyně a  kolegové z  úřadu. 

Vůbec se nezlobím, rád si s  občany popovídám, 
konec konců i to je součástí náplně práce starosty. 
Občané se ale velmi často, vlastně to je většina 
dotazů, ptají na věci, které jsou velmi snadno 
dohledatelné a  není třeba čekat, až „odchytí“ na 
ulici starostu nebo někoho z  městského úřadu. 
Typickým příkladem je upozornění na to, že „... na 
rohu té a té ulice nesvítí lampa veřejného osvět-
lení, prosím nechte to opravit“. Firma Elektroštika, 
která spravuje v Dobřichovicích veřejné osvětlení, 
má přitom již po léta zavedený jednoduchý a uži-
tečný systém pro hlášení poruch VO. Na stožáru 
každé lampy je totiž nastříkáno číslo (skládající se 
ze dvou písmen a trojčíslí). Pokud takováto lampa 
nesvítí, stačí si napsat, či vyfotografovat toto číslo 
a nahlásit jej na jedno z čísel pro hlášení poruch 
(251  625  761, 605  385  645) a  technik spol. Elek-
troštika zajistí opravu.

Podobně je to s  odstávkami elektrické sítě. 
Lidé se ptají, proč nešel včera proud, informace 
o  všech plánovaných odstávkách elektrické sítě 
jsou přitom k  dispozici na webových stránkách 
ČEZ Distribuce (https://www.cezdistribuce.cz), 
kde se můžete přihlásit k  zasílání upozornění 
na plánované odstávky prostřednictvím SMS 
či e-mailu. Odkaz najdete i  na webu našeho 
města. A tak bych mohl pokračovat dál. Všechny 
potřebné kontakty na správce sítí jsou přitom 
uvedena na zadní straně Informačního listu a na 
webu našeho města.

Petr Hampl

O čem jednala rada

Od posledního vydání Informačního listu se Rada 
města Dobřichovice na svých zasedáních sešla 
pouze jednou, a to 28. 3. 2023.

Starosta nejprve seznámil radní s  dalším 
postupem ohledně optimalizace ČOV – s  tech-
nickým ředitelem správce VaK Ing. J. Černým je 
dohodnuto, že společnost AQUACONSULT před-
loží takový návrh opatření na dílčí rekonstrukci 
ČOV (stávající technologie), aby se prodloužila 
její životnost; projekt Ing. Šintáka bude pro tuto 
rekonstrukci v  příslušných částech samozřejmě 
využit. Dále informoval o  objednání vchodo-
vých dveří dle návrhu Ing. arch. Hájka na stávající 
budovu městského úřadu.

K projektu centra starosta konstatoval, že 
Ing. arch. Hnilička zapracoval pokyny pro úpravu 
dispozic kanceláří; aktuálně probíhají schůzky 
s  majiteli sousedních pozemků k  odsouhla-
sení poslední verze studie. Další informace se 
týkaly optimalizace trati (ve spolupráci s  Ing. 
arch. Štáfkem ze společnosti SUM Architekti 
bylo zpracováno a  odesláno stanovisko města 
k dokumentaci pro územní rozhodnutí) a rekon-
strukce ulic Americká, Krátká, Raisova a  Zelená 

(proběhly dokončovací práce, dílo bylo předáno 
městu).

Na závěr rekapitulace úkolů plynoucích ze 
zasedání rady starosta informoval o pokračujících 
přípravách na čipování popelnic a o skutečnosti, 
že by v týdnu od 27. 3. měla společnost Schnei-
der začít pracovat na dalších opravách mobiliáře 
a  veřejných prostranství města (odpočívadla na 
cyklostezce, vyvrácené dopravní značení, poško-
zená dlažba); zároveň byl zaurgován Michal 
Velebil, aby dal nabídku na vydláždění chodníku 
v ul. 5. května v úseku od lávky po začátek průmy-
slové zóny (bílá mozaika + několik dalších parko-
vacích stání ze žulové kostky).

Na základě telefonického rozhovoru, který 
proběhl na posledním zasedání rady, zaslal 
zájemce o  pronájem prostor na zámku návrh 
ceny pronájmu. Radní se shodli na tom, že pod-
nikatelský záměr pana Kyzlinka akceptují, avšak 
diskuze se vedla zejména nad výší nájemného 
a  nad dobou pronájmu; starosta tedy přislí-
bil vypracovat do příštího zasedání rady návrh 
smlouvy, kde budou tyto body přesně vyspecifi-
kovány. Zároveň – aby mohl zájemce o pronájem 
svůj záměr začít co nejdříve realizovat – zašle 
starosta informace o  jeho plánech ke schválení 
majiteli zámku, tedy Rytířskému řádu Křižovníků.

Díky oznámení dobřichovického občana 
a  následné konzultaci se starosty Černolic 
a  Všenor se starosta dozvěděl o  připravované 
rekultivaci prostoru bývalé cihelny v Černolicích. 
Městu Dobřichovice nebyla příprava této akce 
ze strany investora ani dotčených orgánů ozná-
mena, byť se ho projekt vcelku zásadně týká – 
v  jedné z  variant se uvažuje o  tom, že materiál, 
kterým má být prostor bývalé cihelny zavezen, 
může být převážen těžkou technikou též přes 
Dobřichovice a  Všenory.   V  dokumentaci se mj. 
hovoří i o průjezdu 40 těžkých nákladních auto-
mobilů denně po dobu následujících 10 let, kdy 
se bude prostor cihelny zavážet. Uvažují se dvě 
příjezdové trasy–po silnici III/11510 směrem od 
obce Řitka, případně i ve směru od Dobřichovic 
přes Všenory. Kdyby se z jakéhokoli důvodu pre-
ferovala druhá zmíněná trasa, bude to pro Dobři-
chovice znamenat značnou dopravní zátěž, jež 
může přinést i poškození páteřních dobřichovic-
kých komunikací a mostu přes Berounku (na ten 
je zakázán vjezd vozidlům přesahujících hmot-
nost 22 tun). S ohledem na již tak velké zatížení 
ulic Palackého, Tyršovy a  především zmíněného 
mostu navrhl starosta zaslat za město Dobřicho-
vice nesouhlasné stanovisko s  průjezdem těžké 
techniky přes město.

Slovo starosty

Zprávy z městského úřadu

Obrázek na titulní straně: Velikonoční jarmark. Foto A. Svitáková
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Radní se shodli na tom, že využití příjezdové 
trasy pro zavážení materiálu do Černolic k rekul-
tivaci bývalé cihelny je zcela nepřípustné; kromě 
nesouhlasného stanoviska města doporučila 
rada rovněž zformulovat společné nesouhlasné 
stanovisko dotčených obcí (zejména Všenor), 
příp. mikroregionu.

Konzultant města přes arboristiku pan M. 
Brejník (po souhlasu Ing. arch. E. Lisecové) před-
ložil radě nabídku na vysázení dvou lip (obvod 
kmene 12–14 cm) na pomezí ulic Randova a  5. 
května; radní výsadbu odsouhlasili za podmínky, 
že místo vysazení stromů bude zcela korespon-
dovat s návrhem Ing. arch. E. Lisecové.

S  architektkou města Dobřichovice Ing. 
arch. E. Lisecovou byla rovněž konzultována 
žádost provozovatelů obchodu Floral Garden 
v  ul. 5. května o  možnost vybudování venkovní 
zahrádky v  propojce mezi ulicí 5. května a  Kři-
žovnickým náměstím. Stolky se židlemi by byly 
umístěny mezi sakurami, které jsou v uvedeném 
průchodu vysázeny. Zejména kvůli nedostatku 
prostoru Ing. arch. E. Lisecová tento záměr nedo-
poručila a radní se s tímto názorem ztotožnili.

Rada se dále zabývala žádostí k  možnosti 
uspořádat 11. ročník festivalu Všechny chutě 
světa (17. 6. 2023). Starosta navrhl akci povolit 
za podmínky složení kauce a zaplacení poplatku, 
který pokryje náklady města na energie, práci 
technických služeb nebo rekultivaci festivalem 
využitého pozemku; radní s tímto návrhem sou-
hlasili.

Rada dále odsouhlasila poskytnutí příspěvku 
organizaci Linka bezpečí z. s. ve výši 5.000,- Kč.

Na zasedání rady byl na svoji žádost pozván 
Mgr. V. Kratochvíl kvůli představení projektu 
na pozemku parc. č. 2233; diskuze se vedla 
zejména o  vzhledu komunikací a  dále připojení 
na vodovod a  kanalizaci; zároveň rada obdržela 
několik dotazů k rozhodnutí.

Radní se shodli na tom, že problematika 
povrchu chodníků i  komunikací je na rozhod-
nutí developera a  pouze doporučila zachovat 
podobný vzhled, jako v  ulici Anglická (asfalt, na 
chodnících žula nebo zámková dlažba, zacho-
vání jednotného vzhledu vjezdů na pozemek) či 
využití stejného typu veřejného osvětlení jako 
v ul. Anglická.

Radní dále doporučili parametry oplocení 
(max. výška 1,8 m, propustné ploty, podezdívka 
max. 50 %); zároveň rada požádala Mgr. V. Kra-
tochvíla o  doplnění projektu o  přesnější para-
metry protihlukové zdi–zde radní doporučují 
soustředit maximum protihlukových opatření do 
samotných objektů a  přijetí takových opatření, 
která povedou k minimalizaci výšky protihlukové 
zdi, příp. jejímu úplnému vynechání z  projektu; 
v dokumentaci je dále třeba dospecifikovat místo 
pro kontejnery na tříděný odpad i blíže upřesnit 
úpravy komunikace Pod strání (zejména její šířku, 
dále pak napojení na ul. Tyršova apod.).

zapsal -tjmnk-

O čem jednalo 
zastupitelstvo města

Dne 21. 3. 2023 proběhlo 3. zasedání Zastupitel-
stva města Dobřichovice. Nejprve byl dán prostor 
dotazům občanů – starosta reagoval zejména na 
podnět týkající se bezpečnosti silničního provozu 
v  ul. 5. května a  parkování tamtéž; starosta při-

PoPlatek ze Psů
  platí držitel psa, tj. osoba, která je přihlá-

šena nebo má sídlo v Dobřichovicích,
  poplatek ze psů se platí ze psů starších  

3 měsíců.
! ohlašovací povinnost: nejpozději do 15 
dnů ode dne vzniku nebo změny poplat-
kové povinnosti.
sazby poplatku ze psů byly sjednoceny 
pro domy i byty:
150 kč za jednoho psa, 
250 kč za druhého a každého dalšího psa 
téhož držitele.
Za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 
let 100 kč, druhý a další pes 200 kč.
Ohlašování a změny zasílejte písemně, 
popř. e-mailem na  
podatelna@dobrichovice.cz

PoPlatek za obecní systém odPadového hosPodářství
(dříve poplatek za komunální odpad)
nová sazba poplatku: 800 kč za osobu či nemovitost za rok.
Poplatníkem je:
1. každá fyzická osoba přihlášená v dobřichovicích, včetně cizinců,
2.  vlastník nemovité věci zahrnující byt, rodinný dům nebo stavbu pro rodinnou 

rekreaci, ve které není přihlášena žádná fyzická osoba a která je umístěna na území 
obce, povinnost platit tento poplatek se vztahuje na všechny vlastníky, také na 
PRávnIcké osoby, svĚřenské a JIné Fondy.

ohlašovací povinnost: nejpozději do 15 dnů ode dne vzniku, změny poplatkové 
povinnosti.
osvobození: lze uplatnit pouze u poplatníků uvedených v bodu 1), tj. u přihlášených 
fyzických osob. nárok na osvobození zaniká, pokud poplatník nesplní povinnost 
ohlásit rozhodný údaj pro stanovení osvobození do 15 dnů ode dne vzniku skutečnosti, 
události či změny. Osvobození 3. a dalšího dítěte v rodině není automatické, je NUTNÉ 
vyplnit formulář (viz webové stránky města).
Ohlašování a žádosti o osvobození zasílejte písemně, lze i elektronicky  
na e-mail: homolova@dobrichovice.cz

Platby lze provést hotově, bankovním převodem nebo poštovní poukázkou:
Číslo bankovního účtu Města Dobřichovice: 388029319 / 0800,

VS: 3722 (odpady) nebo 1341 (psi); popř. lze použít přidělený jedinečný 10místný kód.
SS: číslo domu (přihlášené osoby, popř. majitelé domů nebo bytů), NEBO číslo evidenční s předponou 200  

(uvedou pouze majitelé chat bez trvale hlášených osob).
do zprávy pro příjemce vždy uvádějte jméno a příjmení všech osob, za které platíte.

oba poplatky jsou splatné nejpozději do 30. 6. 2023
místní PoPlatky JsoU FoRma danĚ.

Celý text nové Obecně závazné vyhlášky Města Dobřichovice č. 2/2021 o obecních poplatcích naleznete  
na webu města: www.dobrichovice.cz.

InFoRmace o Platbách  
místních PoPlatků za Rok 2023
podle obecně závazné vyhlášky č. 2/2021 o místních poplatcích
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slíbil oslovit velitelku MP Řevnice se žádostí 
o  častější nasazení hlídek monitorujících nepře-
kračování maximální povolené rychlosti v lokalitě 
(20 km / hod.) a ověřit, v  jakém stavu je projekt 
vybudování příčného prahu a chodníku v lokalitě 
mezi lávkou prof. K. Lewita a JoJo Gymem. Násle-
doval standardní průběh zasedání zastupitelstva 
– videozáznam i  podrobný zápis naleznete na 
webových stránkách města. Zastupitelstvo města 
Dobřichovice na tomto zasedání mj. schválilo:

 výši odměn neuvolněným zastupitelům 
a členům výborů a komisí;

 výši odměn pro oddávající, matrikářku a úřed-
nici městského úřadu za provádění sňateč-
ných obřadů;

 odkoupení pozemku č. 699/4 o  výměře 164 
m2 dle návrhu geometrického plánu č. 2115-
20/2023  od spol. DOB-Invest a.s. za 10,- Kč / 
m2, celkem za 1.640,- Kč;

 odkoupení pozemků č. parc. 1295/50, 1295/47, 
1884/1, 1884/5, 679/19, 1295/161 v k. ú. Dobři-
chovice od společnosti BB invest–alfa s. r. o., 
ideální čtvrtiny id. 1/4 pozemku č. parc. 1295/49 
v k. ú. Dobřichovice od pana Luďka Kratochvíla, 
id. 3/4 pozemku č. parc. 1295/49 v k. ú. Dobři-
chovice od manželů Luďka a Zdeňky Kratochví-
lových a veřejné infrastruktury vybudované na 
pozemcích 1295/50, 1295/47, 1884/1, 1884/5, 
679/19, 1295/49 v k. ú. Dobřichovice od společ-
nosti BB invest–alfa s. r. o.;

 rozpočtové opatření č. 1 – změnu rozpočtu 
pro rok 2023 ve struktuře předložené staros-
tou;

 podání žádosti o dotaci do programu Podpora 
obnovy a  rozvoje venkova MMR s  názvem 
„Rekonstrukce povrchu v  ulici Palackého 
v obci Dobřichovice“;

 podání žádosti o dotaci do programu Podpora 
obnovy a  rozvoje venkova MMR s  názvem 
„Vybavení budovy zdravotního střediska výta-
hem“;

 tabulku „Hospodaření města za období leden 
– prosinec 2022“

zapsal -tjmnk-

Chcete mít přátele 
ve Francii?

Naši milí francouzští přátelé z  partnerského 
města Villieu-Loyes-Mollon u  Lyonu opět míří 
do  Dobřichovic na návštěvu. Přijedou ve středu 
17. května večer a rozloučíme se s nimi v neděli 
21. května ráno. Hledáme naše spoluobčany, kteří 
se chtějí spřátelit a na čtyři noci je u sebe ubyto-
vat. Nebojte se jazykové bariéry, se vším vám rádi 
pomůžeme. Většina programu probíhá společně, 
zapojit se můžete, ale nemusíte. Chystáme výlet 
do  Příbrami (doly, Svatá Hora), v  plánu je i  pro-
hlídka Prahy a  chybět nebude ani slavnostní 
večer s hudbou na zámku.

Pokud se rozhodnete zapojit, kontaktujte 
prosím Výbor pro spolupráci na  skvorova@
zsdobrichovice.cz nebo městský úřad nejlépe 
mailem na adrese info@dobrichovice.cz.

Eva Škvorová za Výbor pro spolupráci

Neodkládejte odpady okolo 
kontejnerů

Již dlouhá léta se potýkáme s  nepořádkem 
kolem kontejnerů na tříděný odpad. Občané jsou 

nespokojení se vzhledem kontejnerových hnízd 
v blízkosti svého bydliště a často stížnosti dopu-
tují až na městský úřad. Častost svozu kontejnerů 
se dá samozřejmě navýšit, ale je to opravdu 
potřebné (viz tabulka)? Neměli bychom začít 
nejprve u  sebe a  svými činy jít příkladem? Pod-
zemní kontejnery za COOPem jsou často polo-
prázdné, ale okolo se povalují hromady krabic, 
které majitel nechtěl sešlapat nebo rozřezat, aby 
prošly otvorem. To samé platí pro modré kontej-
nery, které jsou zaplněné několika nesešlapanými 
papírovými obaly (viz foto).

Také objem plastů se dá snížit, pokud 
nezapomeneme PET láhve  předtím sešláp-
nout či  zmačkat a  krabice od mléka rozložit. 
Do kontejneru se tak vejde více odpadu a snižuje 
se počet svozů (nákladů). Vymývání plastového 
odpadu není povinností, záleží čistě na  vás. 
Samozřejmě může nastat situace, že je kontejner 
přeplněný a  vy nemáte kam odložit Vaše roz-
tříděné odpadky. V  tomto případě však NEOD-
KLÁDEJTE NIC VEDLE KONTEJNERŮ, ale odvezte 
je do kontejnerů u  sběrného dvora, kde je pro 
tyto účely postaveno dvojnásobné množství 
kontejnerů a jsou zde také zvony na sklo a kovy. 
Svozová služba pytle s odpadky ani krabice ležící 
vedle kontejnerů nesbírá ani neodváží. Tento 
nepořádek musí pravidelně uklízet Technické 

služby města Dobřichovice. Město to stojí opět 
peníze navíc a  ve stejném čase by se mohly 
opravovat nebo zvelebovat jiná potřebná místa 
našeho městečka.

DRUH 
ODPADU

TYP KONTEJNERU SVOZOVÉ DNY

PLAST 
a PAPÍR

PLASTOVÉ KONTEJNERY 
1100 l (horní výsyp)

každé PONDĚLÍ 
a PÁTEK

PAPÍR PODZEMNÍ KONTEJNERY 
(spodní výsyp)

každé PONDĚLÍ 
a ČTVRTEK

PLAST PODZEMNÍ KONTEJNERY 
(spodní výsyp)

každé ÚTERÝ a PÁTEK

SKLO ZVON 1x 14 dnů STŘEDA

KOVY ZVON 1x MĚSÍC

BIO hnědé POPELNICE svoz 
„Door to Door“

1x 14 dnů ČTVRTEK 
lichý týden

SMĚSNÝ 
ODPAD

černé POPELNICE svoz 
„Door to Door“

každé ÚTERÝ

Ještě jedno základní pravidlo: STAVEBNÍ 
ODPAD NEPATŘÍ DO KONTEJNERU ANI POPEL-
NICE. Platíme za to pokuty svozové společnosti 
a  uvědomte si, o  kolik se Vám navýší hmotnost 
komunálního odpadu, pokud stavební odpad 
vhodíte do popelnice na směsný odpad (v roce 
2023 max. 180 kg/osobu/rok). Platíme to ze spo-
lečné kapsy. Vydáváme peníze, které by šlo využít 
na mnohem lepší účely, např. výsadbu zeleně 
a péči o ni, častější úklid atd. V našem městě jsme 
již zvládli mnoho věcí a  pokud budeme všichni 
zodpovědně třídit odpady, odkládat je pouze 
do kontejnerů a  občas zvedneme i  odhozený 
papírek na ulici, můžeme se těšit a  být hrdí na 
čisté Dobřichovice.

Radka Alexy, místostarostka

Co jsme v roce 2022 udělali 
pro životní prostředí?

Díky obyvatelům se naše město Dobřichovice 
může za  rok 2022 pochlubit výsledky sběru 
vysloužilého elektrozařízení předaného ke zpět-
nému odběru společnosti Elektrowin o  celkové 
hmotnosti 7,45 t. Každý obyvatel tak odevzdal 
průměrně 2,04 kg spotřebičů. Ušetřili jsme tak 
spotřebu elektřiny a snížili produkci skleníkových 
plynů. Nespotřebovali jsme ropu, železnou rudu, 

Domácí zpravodajství

Neodkládejte odpady okolo kontejnerů
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měď a hliník, které jsou potřebné pro průmyslo-
vou výrobu. Nahradili jsme je právě recyklací ode-
vzdaných spotřebičů.

Konkrétní přínos obyvatel vyčísluje Osvědčení 
o  podílu na zlepšení životního prostředí, které na 
základě dosažených výsledků vystavil kolektivní 
systém pro sběr a  recyklaci vysloužilých spotře-
bičů Elektrowin.

Vyplývá z  něj, že díky našim odpovědným 
obyvatelům došlo za rok 2022 k úspoře produkce 
CO2 o  88,94 tun. Tipnete si, kolik smrků pohltí 
stejné množství CO2? 35 ks!

Také nebylo nutné vytěžit a  spotřebovat 
4  367,68 litrů ropy. Představte si, že z  tohoto 
množství se pokryje spotřeba pohonných hmot 
auta např. na cestu z Prahy do Brna po dálnici D1 
a to 164 krát.

Došlo také k  úspoře 44  961,76 kWh energie. 
Asi stejné množství, jako kdybychom spustili 
cyklus myčky nádobí 44962 krát.

Z odevzdaného množství spotřebičů se poda-
řilo vrátit do výroby 4  308,56 kg železa. Takové 
množství recyklovaného železa je možné použít 
pro výrobu 177 ks nových praček, aniž by bylo 
nutné těžit železnou rudu.

Recyklací vysbíraných spotřebičů se také 
podařilo získat 149,74 kg mědi, což stačí pro ražbu 
26621 1€ mincí, nebo 183,41 kg hliníku, který by 
stačil na výrobu 12228 plechovek o objemu 0,33 l.

Pamatujte! Elektrozařízení obsahuje nejen 
dále využitelné materiály, ale také škodlivé látky. 
Odhozením do popelnice se elektrozařízení 
nedostanou k  recyklaci, ale skončí nevyužité na 
skládce. Odevzdávejte spotřebiče na sběrný dvůr, 
nebo poslednímu prodejci při zakoupení nového!

Očkovací centrum oficiálně 
ukončilo svou činnost

Před rokem, v polovině dubna, bylo možné napo-
sledy navštívit dobřichovické očkovací centrum 
a  nechat se oočkovat proti nemoci covid-19. 
Po uzavření však po dohodě s  krajským radním 
pro zdravotnictví panem Ing. Pavlíkem a  kraj-
ským očkovacím koordinátorem MUDr. Polákem 
centrum zůstalo i  nadále v  síti středočeských 
očkovacích míst v tzv. pohotovostním režimu. Co 
kdyby se situace nějak dramaticky změnila a bylo 
třeba zase otevřít a pokračovat.

Ukázalo se ale, že pandemie pomalu ustupuje, 
obávaná nemoc mutuje směrem k  mírnějším 
verzím a  že svět musí řešit jiné priority. Některé 
vybavení původního centra začalo sloužit uprch-
líkům z Ukrajiny, mobilní buňky změnily své sta-
noviště a místo čekárny v nich na nějakou dobu 
vznikla ukrajinská školka.

V  únoru proto padlo rozhodnutí činnost 
centra defi nitivně ukončit a veškeré zásoby zlik-
vidovat. Centrum bylo od samého začátku konci-
pováno jako „neziskové“ s tím, že případný profi t 
bude využit pro bohulibé účely. Proto vedení 
centra jednomyslně schválilo darování veškerého 
zdravotnického materiálu včetně plášťů a sester-
ských uniforem na Ukrajinu. Záměr chvályhodný, 
leč provedení komplikované. Z  několika stran 
dorazila varování vybrat příjemce daru velmi 
pečlivě, aby se nestal předmětem spekulací 
a šmeliny. Nakonec rozhodla náhoda – dopolední 
rozhovor na Radiožurnálu s  představiteli spolku 
Post Bellum, kteří hovořili o  již několika cestách 
s potřebným materiálem až k frontové linii. Ještě 
ten den proběhly první kontakty, aby byl nakonec 
materiál za nějakých 120 tisíc korun z  Dobři-
chovic odvezen koncem března do centrálního 
skladu. Odtud poputuje zřejmě do nemocnice 
v Chersonu.

O daru informovala během Velikonoc v krátké 
zprávě i  ČTK, aby alespoň něčím zdánlivě pozi-
tivním během svátků maličko zmírnila bolest 
a utrpení, o kterém musí denně informovat.

Očkovací centrum aplikovalo během 13 
měsíců provozu na 62 tisíc dávek. Je jisté, že 
projekt nakonec skončí s  příjemným ziskem, 
o  jehož použití se nyní vedou diskuze. Přesná 
částka bude známa až během letošního roku, 
protože jak je ve zdravotnictví běžné, stále 
ještě nejsou doúčtovány všechny reklamace 
a  nejasnosti. Vedení centra i  nadále počítá se 
zveřejněním veškerých ekonomických údajů, 
jakmile bude vše uzavřeno a  definitivně spo-
čítáno.

 JG

Kdy vám pomůže 
psychosomatika?

Naše tělo a  mysl tvoří jeden celek. Tělesné 
zdraví je ovlivňováno způsobem, jakým proží-
váme různé situace, jak se cítíme v  důležitých 
vztazích, ovlivňuje nás také náš životní styl 
a  společnost, ve které žijeme, a  v neposlední 
řadě geny, které jsme zdědili. To vše může mít 
vliv na vznik různých tělesných symptomů, 
nespavosti, pocitů napětí, psychické nepo-
hody a  jiných problémů. V  našem centru vyu-
žíváme psychosomatický přístup v rámci všech 
našich odborností, nově vám však můžeme 
nabídnout psychosomatickou terapii vedenou 
lékařkou s  atestací v  tomto oboru, MUDr. Ale-
xandrou Konopáskovou. Psychosomatická 
terapie umožňuje podívat se na naše fyzické 
i  psychické obtíže z  širšího, celostního úhlu 
pohledu. Během konzultace budete mít dosta-
tek času a  prostoru probrat vše, co vás trápí, 
a  podívat se na okolnosti vzniku a  průběhu 
vašich problémů. Společně budeme hledat 
nové možnosti, jak najít ztracenou rovnováhu 
a  pocit zdraví. Kdy může psychosomatický 
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přístup pomoci? Psychosomatická terapie má 
velmi široké využití. Zde vám přinášíme nej-
častější příklady situací, které mohou pacienta 
přivést do naší ordinace:

 i  přes správně vedenou léčbu se vaše obtíže 
vracejí v  akutní podobě nebo mají tendenci 
přecházet do chronického stavu

 máte pocit, že od jisté doby začaly ve vašem 
životě problémy a  necítíte se tak zdrávi jako 
dřív–máte problémy, ale laboratorní vyšetření 
ani zobrazovací metody nic patologického 
neodhalil; to ovšem neznamená, že tyto pro-
blémy neexistují nebo že si je člověk vymýšlí; 
jsou naprosto reálné, ovšem projevují se 
poruchou funkce nebo bolestí, pocity úzkosti 
či těžko popsatelnými fyzickými vjemy, které 
nejsou běžnými vyšetřovacími postupy dete-
kovatelné

 tušíte, že vaše obtíže mají souvislost s něčím, 
co vám zatím uniká; tělesné symptomy často 
vznikají právě proto, že něco vytěsníme do 
podvědomí; tělo nás pak na to chce tímto 
způsobem upozornit

 máte fyzické problémy, které jsou doprová-
zeny silnými emocemi
Pro objednání na psychosomatickou terapii 

kontaktujte recepci našeho centra na 723 603 
600.

Mgr. Kateřina Šestáková, CKP Dobřichovice 
www.ckp-dobrichovice.cz

ZPRÁVY ZE ŠKOLY

Zápis do 1. ročníku ZŠ 
Dobřichovice

Zápis se bude konat 25. 4. 2023 od 14. – 19. hod. 
prezenční formou v budově 1. stupně.

K zápisu je dobré se objednat přes odkaz na 
webových stránkách školy, který byl spuštěn 4. 
4. 2023. Zde si také můžete rezervovat přesný 
čas zápisu. Přijímání žáků k  povinné školní 
docházce se řídí zákonem č. 561/2004 Sb. §36 
(školský zákon) v platném znění. Pro školní rok 
2023/2024 budeme přijímat děti narozené od 
1. 9. 2016 do 31. 8. 2017. Děti, které se narodily 
od 1. 9. 2017 do 31. 12. 2017, přijímáme pouze 
s  doporučením pedagogicko – psychologické 
poradny. Děti, které se narodily od 1. 1. 2018 
do 30. 6. 2018, můžeme přijmout pouze na 
základě doporučení pedagogicko – psycholo-
gické poradny a obvodního lékaře. Děti, kterým 
byl pro školní rok 2022/2023 udělen odklad 
povinné školní docházky, musí požádat o přijetí 
znovu. Pro školní rok 2023/2024 bude naše 
škola přijímat žáky do 3 prvních tříd. Veškeré 
informace najdete na webových stránkách 
školy nebo na tel. čísle 731 521 884. Těšíme se 
na Vás u zápisu.

Mgr. Petra Mejstříková Sulková

Lyžáky 2023

ZŠ Dobřichovice pořádá každou zimu dva lyžař-
ské kurzy pro své žáky, letošek tomu nebylo 
jinak. Ten první byl pro sedmáky a  druhý pro 
deváťáky. Již mnoho let jezdíme do rakouských 
Alp s  Jekou do oblasti Schladmingu, kde jsou 
pro všechny kategorie lyžařů velmi dobré pod-
mínky, nesrovnatelné s  těmi domácími. Mnozí 
mají představu, že do Alp mohou jezdit jen skvělí 
lyžaři, ale pravdou je opak, pro začátečníky tam 
jsou podmínky přímo ideální. Velkou výhodou 
je i  fakt, že škola každému žáku přispívá tři 
tisíce korun. Letos se zúčastnilo obou kurzů 80 
žáků, tedy naplněná kapacita, jindy nabízíme 
možnost jet s námi ještě osmákům či šesťákům, 
ale díky velkému zájmu se na ně letos nedostalo. 
Program pro obě věkové skupiny je vždy stejný, 
odjezd od školy v jedenáct, cesta cca šest hodin, 
na místě pak rozdělení do pokojů, rozbalování, 
povlíkání postelí a  první společná schůzka, kde 
se projednávají organizační věci a v neposlední 
řadě poučení o  bezpečnosti. Velkou výhodou 
pak je, že celý objekt máme pro sebe, tedy 
nikoho nerušíme a nikdo zase nás. Není tam sice 
žádný full servis, musíme si po sobě uklízet a vařit 
z místních potravin, které jsou pro nás zajištěny 
v  dostatečném množství, ale nám se tam všem 
moc líbí, a proto se tam každým rokem vracíme. 
S  večerkou je to první den vždycky problém, 
všichni jsou plni dojmů, sice jsou v  posteli, je 
zhasnuto, ale nikomu se nechce spát, usnout se 
daří až po půlnoci. Ráno se už nemohou dočkat, 
a  ještě před časem snídaně se trousí do jídelny. 
Tohle se postupně mění, únava vše rychle vyřeší, 
usínání v  dalších dnech je dřívější a  ráno jsou 
někteří k neprobuzení.

Druhý den po snídani vyrážíme na svah, každý 
fasuje barevný rozlišovák, permici a  můžeme 
vyrazit. V autobuse obvyklá kontrola, máte boty, 
permici, rukavice, helmu, atd. Jasně, že někomu 
pokaždé něco chybí. Tento každodenní rituál 
vždy někoho přistihne nepřipraveného, takže 
úprkem do pokoje a zpět do autobusu, ale letos 
zapomnětlivců bylo mnohem míň než předchozí 

roky, a  tak můžeme jet na sjezdovky. Jakmile 
vyjedeme poprvé lanovkou nahoru, otevře se 
nám nádherná scenérie, ačkoliv ji známe, vždy 
nás překvapí svou krásou. O  sněhových pod-
mínkách nemá ani cenu mluvit, vždy nás přiví-
taly skvěle připravené sjezdovky, většinou zalité 
sluncem. Rychle se rozdělíme do družstev podle 
barvy dresů a  už můžeme začít brousit místní 
kopečky. Většinou se objeví někdo, kdo ještě 
nestál na lyžích, některým dalším dělá problém 
zatočit, takže si rychle ověří, že zemská přitažli-
vost a odstředivá síla v zatáčkách pořád funguje, 
zanedlouho vypadají někteří jako sněhuláci, ale 
to není důvod k  tomu, že by nás to odradilo od 
dalších lyžařských pokusů, ostatně brzy se ze 
všech stávají dobří či skvělí lyžaři. Oběd bývá 
v  pravidelnou dobu na svahu před některou 
z mnoha restaurací, každý má možnost si udělat 
ráno jídlo do balíčku, aby nemusel utrácet tvrdou 
měnu, ale většina dětí se takovouto přípravou 
oběda moc nezabývá a radši využívá těžce vydě-
laných kouzelných papírků svých rodičů. Odpo-
ledne se zase lyžuje, tříbí technika, okoukávají 
se místní závodníci, kteří vypadají, jako by se 
s lyžemi už narodili.

Odpoledne ve čtyři odjezd domů, osobní 
volno a  večeře. Večeře jsou většinou luxusní, 
jídla je ostatně až moc, vždy zbývá, takže si 
nikdo nemůže stěžovat na hlad. Po večeři úklid 
v  kuchyni v  podání služby, což spočívá v  úklidu 
jídelny a mytí nádobí. Je až s podivem, kolik dneš-
ních dětí evidentně netuší, jak se myje nádobí, 
vytírá podlaha a  třeba i  škrabka na brambory 
je zcela záhadným předmětem. Tenhle způsob 
lyžáku je vlastně i výchovně vzdělávacím kurzem, 
kde se dětí učí pomáhat v kuchyni a uklízet si po 
sobě. Co se týče úklidu, někteří ještě nevědí, jak 
vypadá odpadkový koš a že skříň je na odkládání 
věcí, ustlaná postel je něco jen ze  sci-fi filmu. 
Večerní program si připravují děti, někdy to zvlá-
dají dost ztěžka, holt bavit někoho dalšího je pro 
současnou generaci dětí dost problém, ale postu-
pem času i tuto činnost zvládají.

Týden vždy uteče jako voda, počasí bylo na 
obou kurzech dost dobrý, většinou sluníčko, 
prostě ultrafialové peklo, ale hlavní je, že se 

ZPRÁVY ZE ŠKOLY

Zápis do ZŠ proběhne 25. dubna
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nikomu nic nestalo. Všem se tady líbilo a nechy-
běly ani slzičky při loučení před školou.

Bohuslav Stejskal

Březen–měsíc knihy

Letos jsme se rozhodli oslavit svátek čtenářství 
formou meziročníkového projektu. Žáci druhého 
stupně napsali v  hodinách českého jazyka 
a  literatury pohádky, cílem byl rozvoj tvůrčího 
psaní, sdílení práce se spolužáky, a  nakonec i  s 
žáky prvního stupně. Po třech týdnech vymýš-

lení, psaní, opravování a  sdílení se autoři nej-
lepších pohádek z  druhého stupně vydali do 
jednotlivých tříd na první stupeň. Svoje díla zde 
nejen přečetli, ale stali se na chvíli i učiteli, kteří 
si pro své žáky připravili k pohádkám nejrůznější 
aktivity. Na prvním stupni jsme uspořádali celo-
denní projektový den, „Literární žánry“. V  úterý 
28. března se všichni žáci sešli v budově prvního 
stupně. Ne však ve svých běžných třídách, 
ale ve skupinách utvořených napříč ročníky. 
Vzniklo 18 skupin zaměřených na různé literární 
žánry. Jednu skupinu vytvořila i  třída S, která se 
rovněž projektového dne zúčastnila. Děti se tak 

poznaly s novými kamarády a často i s paní uči-
telkou, která je běžně neučí. Díky projektu žáci 
získali povědomí o  různých literárních žánrech, 
podrobněji se seznámili s  jedním konkrétním, 
spolupracovali s dětmi z různých tříd a navzájem 
si pomáhali. Každá skupina nám přiblížila svůj 
den na výstavním panelu umístěném ve dvoraně 
budovy prvního stupně. Ohlasy akce jsou takové, 
že letošní projekt určitě nebyl poslední oslavou 
měsíce knihy, a  proto se v  podobném duchu 
můžeme těšit i  na roky následující. A  nakonec 
ještě přijměte pozvání do dvorany prvního 
stupně, kde si můžete prohlédnout informační 
panely s tvorbou dětí.

Iva Hornová a Petra Mejstříková Sulková

Březnové návštěvy 
v dobřichovickém domově 
pro seniory
V pondělí 6. března jsme se s žáky 4. A vydali do 
domova pro seniory v  Dobřichovicích. Naším 
cílem bylo potěšit babičky a dědečky básničkami, 
které si pro ně děti připravily. Začaly společně, 
a  to básní od Karla Jaromíra Erbena „Polednice“. 
Poté pokračoval přednes tvorby autorů z  20. 
století, jako byly Jan Skácel, Jaroslav Seifert, 
František Hrubín nebo Vítězslav Nezval. Na závěr 
zazněly texty soudobých autorů, Borise Pralovsz-
kého a  Jiřího Žáčka. Závěrem jsme si společně 
zazpívali trampskou písničku „Na Okoř je cesta“. 
Děti dostaly jako pozornost vybarvené obrázky 
a sladkost. Těšíme se na další společné setkání.

Lenka Dvořáková a žáci 4.A

Naše třída se rozhodla, že připravíme program 
pro staroušky, které navštívíme v  Domově 
seniorů v  Dobřichovicích. Den D byl stanoven 
na 30. 3. 2023. Co jsme si připravili? Přednesové 
čtení z  knihy Osudy dobrého vojáka Švejka, 
hudební program, skládání záložek, Bingo, něco 
na zub a  také rozhovor se seniory :o). Staroušci 
byli moc milí a  dobře se nám s  nimi komuniko-
valo. Za výhru v Bingu dostali odměnu v podobě 
námi vyrobených jarních obrázků. Hudební část 
se povedla, senioři měli možnost si poslechnout 
oblíbenou lidovou písničku T.G.Masaryka. Projekt 
se nám líbil, protože se nám podařilo udělat sta-
rouškům radost.

Žáci 7.B společně s Kateřinou Hejnou

S angličtinou ze základky 
do světa

V  letošním školním roce jsme měli možnost 
využít v  rámci balíčku sad SCIO testování jako 
bonus testy pro zhodnocení úrovně v anglickém 
jazyce. My jako vyučující angličtiny jsme toho 
využili v  plné míře. Testů se zúčastnili žáci 5.-9. 
ročníků. Testování probíhalo on-line, což umož-
ňuje těm, kteří zrovna chybí, udělat si test kdyko-
liv do konce června 2023. Výsledky těchto testů 
nejsou, kromě výsledků devátých tříd, zahrnuty 
do celostátního porovnávání. Každý jednotlivý 
výsledek není ani zahrnut do hodnocení žáka, 
slouží spíše jako vodítko a  impuls – co vylepšit, 
na co se zaměřit. To platí i pro nás vyučující. My 
zde můžeme též porovnávat výsledky celých 

Lyžák 2023

Březen měsíc knihy

Lyžák 2023
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skupin a  promýšlet lepší strategie výuky, nebo 
nám naopak výsledky ukazují, že naše postupy ve 
výuce jsou správné a žáky posouvají v jazykových 
dovednostech.

Testování je zaměřeno na dvě základní oblasti 
– poslech a  čtení. V  obou oblastech se hodnotí 
schopnost reagovat na každodenní situace 
s praktickým využitím slovní zásoby a gramatiky 
na úrovni každého jednotlivce. Výhodou též je, že 
se žák dozví výsledek okamžitě a  může ho díky 
přístupovým údajům ukázat doma rodičům.

Hodnocení se stanovuje podle společného 
mezinárodního referenčního rámce pro jazyky, což 
odpovídá stupnici A0-C2. Co si pod tím můžete 
představit, A0 je definována jako naprostý začá-
tečník, který se seznamuje s jazykem, úroveň A1/
A2 jako uživatel základů jazyka, úroveň B1/B2 jako 
samostatný uživatel a úroveň C1/C2 jako zkušený 
uživatel. Jak vidno, každá kategorie má ještě dva 
stupně a to 1 (nižší) a 2 (vyšší). Pro lepší představu 
maturitní zkouška je stanovena jako úroveň B1/B2. 
Očekávané výstupy podle MŠMT jsou po skončení 
pátého ročníku na úrovni A1, po ukončení devá-
tého ročníku je stanovena úroveň A2.

Celkové výsledky našich žáků jsou velmi pozi-
tivní. Většina z  nich dosáhla v  každém ročníku 
vyšší úrovně, než je požadováno. Umísťujeme 
se na předních místech v  úrovni AJ ve srovnání 
s  ostatními školami, a  to možná i  díky tomu, že 
máme navýšenou dotaci hodin angličtiny od 
páté třídy na 4 hodiny týdně a  také proto, že 
u nás jednu hodinu týdně v každé skupině vede 
rodilý mluvčí. Pořádáme pro žáky tzv. mimotřídní 
aktivity spojené s  jazykem – např. dlouholeté 

výjezdy na jazykově poznávací pobyty v různých 
částech Velké Británie, letos naši žáci navštíví 
Wales a  severní Anglii. Již tradicí je návštěva 
zahraničních studentů v  rámci programu Youth 
4 Impact. Studenti s žáky hovoří a předávají jim 
své znalosti a  zkušenosti nejen v  hodinách, ale 
setkávají se a  komunikují spolu velmi snadno 
i  během přestávek a  odpoledních aktivit, které 
pro ně připravujeme. Mezi další akce patří kaž-
doroční návštěva divadelního představení spo-
lečnosti The Bear Education Theatre a  pořádání 

olympiády v AJ, a to i organizace okresního kola. 
Všemi těmito aktivitami vedeme žáky k  tomu, 
aby angličtinu dokázali používat téměř jako svůj 
rodný jazyk, bez ohledu na to, jaké známky mají 
na vysvědčení. Pro nás je vždy odměnou setkání 
s absolventy naší školy, kdy velmi rádi vzpomínají 
na výše zmíněné aktivity a  my vidíme, že zna-
losti námi předané jim pomáhají k jejich dalšímu 
rozvoji ať už ve studiu, nebo v praxi. Naši žáci se 
prostě ve světě neztratí!

 Hana Kráslová, Kateřina Hejná

Bohunka Šarounová 
z Dobřichovic vystoupila 
v Toulavé kameře 
s chodskými strakami
Na květnou neděli jsme mohli v Toulavé kameře 
vidět Bohunku Šarounovou z  Dobřichovic při 
zdobení velikonočních kraslic, konkrétně chod-
ských strak. Bohunka Šarounová pochází z chod-
ského Újezdu, rodiště Jana Sladkého Koziny. Její 
předkové jí naučili tradiční chodskou techniku 
zdobení strak, které se vyznačuje pestrým vzorem 
a  červenofialovou barvou. Bohunka tradičně 
o  Velikonocích jezdívá předvádět tuto techniku 
do Kraslic, ale nezapomíná ani na Dobřichovice. 
V loňském roce zdobila vejce v místním Infocen-
tru, kde se po celé odpoledne v chodském kroji 
věnovala příchozím návštěvníkům a při práci pře-
dávala své mnoholeté zkušenosti.

AS

Velikonoční hra O nejslav-
nějším zmrtvýchvstání sla-
vila úspěch
Dobřichovická divadelní společnost společně 
s  Kukadýlkem a  Archandělbandem opět sehrála 
v  klubu pivnice U  věže Velikonoční hru O  nej-

slavnějším zmrtvýchvstání autora Tomáše Vůjtka. 
Hráli jsme třikrát za sebou v sobotu před Květnou 
nedělí. Doufáme, že diváci si naše představení 
užili stejně, jako my. Zažíváme ve spolku opět 
chvíle pohody, radosti a štěstí, těšíme se na sebe 
a  na každou zkoušku, pokaždé se nasmějeme 
a  jsme vděční, jak nás Jirka s  Helenkou od Věže 

integrovali. Máme zde opravdu bezvadné zázemí 
a tímto veřejně děkujeme! 

Každou neděli teď pilně zkoušíme Naše 
furianty. Stroupežnického klasiku jako náhradu 
za vysněný, leč nerealizovatelný muzikál Vlasy, 
vybral Dušan Navařík už na podzim, aniž by 
věděl, že se Furianti zkouší i  v Národě! Zlatou 

Zajímavosti

S angličtinou ze základky do světa

Bohunka Šarounová při zdobení chodských strak v místním Infocentru
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kapličku jsme navštívili a  můžeme slíbit, že 
NAŠI Furianti si s  těmi národními příliš neza-
dají. Vždyť i  v našich „Honicích“ máme skvělé 
herce! Uvidíte pány J. Šafránka a  J. Seidela, 
J.Geisslera, J.Oberfalzera, A. Skutila, P. Kopsu, R. 
Němce, P. Svejkovského, J. Kunu, M. Součka, L. 
Hacha i D. Navaříka, ze sousedek K. Filla Věneč-
kovou, E. Koblížkovou, P. Švédovou, J. Šmejka-
lovou, P. Dudovou i L. Kukulovou, a to jistě není 
všechno. Kukadýlko reprezentuje Timotej Čer-
venka, který letos bude maturovat na Pražské 
konzervatoři (obor herectví!), Žofie Klimešová, 
Anandi Lucie Kukulová, Sára i Debora Caldová, 
Darja Tlustá, Vojta Kubík, Kristýnka Němcová, 
Helenka Bláhová, Charlottka  Klánská, Klárka 
Boháčová, uvidíte také herecké naděje Hynka 
Nováčka,  Martina Kudrnu, Vítka Němečka 
a  další. Stroupežnického text jsme upravili do 
současné češtiny a  naší ambicí bylo zbavit jej 
folklórních pentliček. Představení bude pro-
lnuté písničkami, o  jejichž aranže se postaral 
náš dvorní skladatel Zdeněk Dočekal. Hudební 
stránka je tradičně nezanedbatelnou složkou 
inscenace. Věříme, že diváky pobavíme a potě-
šíme nejen výběrem písní a  zpracováním 
dramatu, ale třeba i tím, že před představením 
budou moci držitelé vstupenek navštívit oprav-
dovou pout’ s  originálními atrakcemi. Režíruje 
duo KUNA (Lucie Kukulová a  Dušan Navařík). 
O umělecké svícení a výrobu scény se postará 
Petr Calda, výtvarno má na starosti scénogra-
fka Jitka Nejedlá. Jelikož představení chceme 
mít (jako vždy) co nejlepší po všech stránkách, 
náklady na realizaci (včetně práv na hudební 
složku) budou nemalé i  kvůli zdražování. 
A  jelikož loni během Dobřichovického kultur-
ního léta počasí opravdu nepřálo, je naše diva-
delní kasa poloprázdná.  Odhodlali jsme se tedy 
ke crowfoundingové kampani na platformě 
HITHIT. Odměnou nabízíme nejen vstupenky 
na představení, ale i  další hodnotné zajíma-
vosti! Prosíme tedy všechny štědré sousedy, 
aby nás v  naší kampani podpořili!    Odměny 
máme už za stokorunu. Když zadáte na  www.
hithit.com  do vyhledávání Naši furianti nebo 
jen KUNA,  projekt na vás vyskočí. Do konce 
nám zbývá už jen pár dní! Děkujeme ze srdce! 

Těšíme se na všechny naše diváky a  doufáme, 
že Naši furianti budou také vaši furianti!

~kuku

Gynekologická péče 
o dospívající dívky

Zveme vás na další besedu v  Dobřichovickém 
domku. Tentokrát přivítáme gynekoložku MUDr. 
Moniku Polákovou, která nejenže v  Dobřicho-
vicích bydlí, ale plánuje zde na podzim tohoto 
roku otevřít svou praxi. Beseda je určena pro 
maminky, jejich dospívající dcery a  všechny 
ženy, které by chtěly dr. Polákovou poznat. Paní 
doktorka bude hovořit o  tom, kdy jít poprvé na 
gynekologii, jakou volit antikoncepci či jaké jsou 
nejčastější gynekologické potíže u  dospívajících 
dívek. Samozřejmě bude prostor pro zodpově-
zení vašich dotazů, které se nemusí týkat jen péči 
o dospívající. Beseda se koná v pondělí 22. května 
od 18:45 v  Dobřichovickém domku. Vstupné je 
díky spolufinancování z projektu EU zdarma.

Libuše Stupavská, www.dobrichovickydomek.cz

Vystoupení dětí 
z Dobřichovického domku

Navazujeme na tradici závěrečných vystoupení 
dětí, které navštěvují kroužky SVČ Dobřichovický 
domek. Tradiční letní akademie se několik let 
kvůli covidu nekonaly, letos ale pro vás chystáme 
hned dvě vystoupení. Ve čtvrtek 27. dubna vám 
předvedou žákyně a  žáci hudebních oborů, co 
se naučili v kroužcích hry na klavír, flétnu, kytaru 
nebo bicí. Koncert se koná v aule ZŠ Dobřichovice 
na 1. stupni od 18 hodin. Vystoupení tanečních 
a sportovních kroužků a prezentaci kroužků Lega 
a  šití připravujeme na čtvrtek 11. května od 18 
hodin v sále doktora Fürsta. Srdečně vás na obě 
akce zveme, rádi přivítáme rodiče vystupujících 
dětí i  ty, kteří by se chtěli seznámit s  nabídkou 
našich aktivit.

Libuše Stupavská, www.dobrichovickydomek.cz

Český den proti rakovině 
2023

Český den proti rakovině 2023 a  letošní, již 27. 
ročník veřejné sbírky Ligy proti rakovině, pro-
běhne ve středu 10. května. Na prodejních 
místech bude znovu možné nabízet kytičky 
v  prodlouženém termínu od středy 10. května 
do neděle 14. května. Barva stužky je pro letošní 
rok světle modrá a  tématem letáků ke kytičkám 
bude prevence nádorů průdušek a  plic. V  okolí 
Dobřichovic můžete získat kytičky na Plyn-
boudě, v  trafice u vlakového nádraží a ve Srubu 
U  Kocoura. Minimální příspěvek zůstává 20,- Kč. 
Do prodeje kytiček se tradičně zapojí skauti 
a spolek Alen–ženy s rakovinou prsu, z. s.

as

Vracíme lidi s duševním 
onemocněním zpátky do 
života
„Vy jste ten stacionář pro lidi s mentálním postiže-
ním?“, ptají se nás občas lidé z okolí. „Už dávno ne.“ 

Velikonoční hra na velikonočním jarmarku U Věže

Centrum sociální rehabilitace Náruč na Pražské ulici v Dobřichovicích
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odpovídáme. Již několik let totiž fungujeme jako 
Centrum sociální rehabilitace pro lidi s duševním 
onemocněním a naše práce tak spočívá v něčem 
trochu jiném. Co tedy děláme?

Centrum sociální rehabilitace v Dobřichovicích 
je součástí spolku Náruč, který v Řevnicích provo-
zuje oblíbenou kavárnu Modrý Domeček. Jsme 
tým odborníků, který pomáhá lidem s  duševním 
onemocněním žít co nejvíce plnohodnotný život. 
Mohou se na nás obracet lidé ve věku 18-64 let 
z okresu Praha–západ. Ve spolupráci s námi se učí 
pracovat sami se sebou – zjišťují, v čem jsou dobří, 
učí se zacházet se svým prožíváním i se svým one-
mocněním. Snažíme se je podporovat v co nejsa-
mostatnějším řešení svých záležitostí, ale nabízíme 

i  doprovázení a  podporu při plnění povinností, 
vedení domácnosti a hospodaření s penězi, nebo 
zprostředkování informací či pomoc s  jednáním 
na úřadě. Pomáháme lidem nalézt a  udržet si 
práci, bydlení, ale i  vztahy (učí se komunikovat 
a pečovat o vztahy, seznamovat se). Toto a mnoho 
dalšího se daří řešit převážně prostřednictvím 
osobních schůzek, které probíhají přímo v centru 
či v  terénu (např. v  domácím prostředí). Pro lidi, 
kteří s námi spolupracují, vytváříme také možnost 
účastnit se skupinových aktivit, kde se mohou 
prostřednictvím nácviků dovedností zdokonalit 
v  různých oblastech (vztahy, finance, přemýšlení 
o sobě, počítače…). V Dobřichovicích jsme vytvo-
řili také klub, který garantuje bezpečný prostor 

pro seznámení se, vzájemnou podporu a  sdílení, 
ale poskytuje i  možnost kvalitně trávit volný čas 
a seberealizovat se. Každému, kdo se na nás obrátí, 
pomáháme zorientovat se v tom, jaké služby může 
využít ke zlepšení své situace. Máte dotaz nebo 
zájem o  spolupráci? Neváhejte nás kontaktovat 
ideálně telefonicky na čísle 725  427  935, mailem 
na: rehabilitace@spoleknaruc.cz, nebo osobně 
na adrese Centrum sociální rehabilitace Náruč, 
Pražská 345, Dobřichovice.

Eva Káchová, Centrum sociální rehabilitace Náruč
www.spoleknaruc.cz

Služba je finančně podpořena z projektu 
Podpora vybraných druhů sociálních služeb ve 

Středočeském kraji III.

Zprávy z volejbalu

Sezóna 2022 – 23 pomalu končí; zbývá dohrát 
už jen první ligu mužů, ve které mají naši velkou 
naději na celkové vítězství. Brzy však zahájí 
soutěže hrané na antuce – 22. dubna nastoupí ke 
svým prvním zápasům družstvo žen B a mužské 
Céčko.

Muži A, 1. liga
V play-off naši sehráli už skoro všechna 

utkání: kromě výhry nad ČZU (3:0 a 3:1) porazili 
3:1 a 3:1 Velké Meziříčí a spolu s družstvem Brna 
postoupili do finále. V  prvních dvou utkáních 
hráli s tímto soupeřem 6. a 7. dubna doma a po 
velkém boji (v prvním utkání prohrávali už 2:0 na 
sety) zvítězili 3:2 a 3:1. V Brně budou hrát 14. a 15. 
dubna a v případě, že oba zápasy prohrají, bude 
se třetí rozhodující utkání hrát 22. dubna u  nás. 
Přijďte je povzbudit!

Ženy A, 1. liga
Jak už je známo, závěr soutěže se našim děv-

čatům nevydařil; prohra v  rozhodujícím setu 
s Hradcem Králové je v závěrečné tabulce „odsou-
dila“ na 5. místo. Vítězem první ligy se stalo druž-
stvo Liberce B, na druhém skončily Střešovice 
a  na třetím Prostějov B. Nepochybujeme o  tom, 
že naše Áčko se prvního místa, které v předcho-
zích letech získalo již třikrát, ještě aspoň jednou 
dočká.

Muži B, KP 1. třídy
V posledních zápasech hráli naši doma 

s  Roztoky (3:2 a  0:3) a  v Benešově (0:3 a  1:3). 
V  závěrečné tabulce se umístili na 5. místě za 
prvními Roztoky, druhými Tuchlovicemi a třetím 
Benešovem.

Ženskému Béčku a mužskému Céčku přejeme 
úspěšný start do jejich soutěží a mužskému Áčku 
vítězství nad Brnem!

HgS

Prvenství ve Středočeském 
kraji pro atlety a atletky 
z Poberouní
Po halové sezóně atleti ASK Dipoli Černošice 
Dobřichovice sbírali úspěchy na různých kro-
sových a  silničních závodech. Atleti bojovali na 

závodech hlavně ve Středočeském kraji. Zúčast-
nili se seriálu Brdského poháru (Cerhovice, Bez-
děkov pod Třemšínem), seriálu Vaše liga (5km 
a  10km v  Braníku) nebo Trail Running Cupu 
a Konopišťského půlmaratonu. Jeden z nejdůle-
žitějších závodů tohoto období se konal v Čáslavi 
dne 26.3.2023–Krajský přebor v  přespolním 
běhu. Atleti ASK Dipoli závodili od nejmladších 
závodníků až po dospělé. V celkovém součtu se 
ASK Dipoli stalo nejúspěšnějším klubem tohoto 
závodu (viz. tabulka).

Název klubu Zlato Stříbro Bronz Součet 
medailí

ASK Dipoli Černošice 
Dobřichovice

5 4 2 11

Sokol Říčany 1 2 1 4
AC Čáslav 3 1 4

SKP Nymburk 3 3
Olympia - Kutná Hora 1 1 1 3
Benešov 1 2 3
TJ Sokol Kolín 1 1 2
TEPO -  Kladno 2 2
Český Brod 1 1
SK Kazín 1 1
AC Choceň 1 1

Jako první na řadu šla přípravka. Bronzo-
vou medaili vybojovala Tereza Vyskočilová 
v dívkách ročník 2015. Stejný kov poté vybojo-
val i Václav Hugo Vyhnálek v  kategorii chlapci 
ročník 2014. Následoval ročník 2013, který 
ovládli atleti z ASK Dipoli–dívky Lujza Gromová 
a chlapce Adam Mertens. Zlatou medaili vybo-
jovala i  Barbora Houdková v  dívkách ročník 
2012. ASK Dipoli nechybělo na stupních vítězů 
ani u chlapců ročník 2012–stříbro získal Ondřej 
Bobek a  bronz Daniel Klajmon. Kluci ročník 
2011 ovládl Petr Lágner, v  holkách jsme měli 
trojnásobné zastoupení–2., 3. a 4. místo vybojo-
vala Eliška Doubková, Markéta Hokrová a Tereza 
Havlíčková. Přeborníci kraje mladšího žactva 
v  přespolním běhu se stala Adéla Houdková 
a hned za ní doběhla Ema Zachariášová. Dalším 
přeborníkem kraje se stal starší žák Jakub Pie-
trula, který jasně vyhrál. Druhé místo mezi 
dívkami vybojovala Emily Hanley, kterou hned 
po startu postihl pád, a  musela zbytek pole 
dotahovat. V dorosteneckých kategoriích vybo-
jovala stříbrnou medaili Anna Šimková a bronz 

Štěpán Kratochvíl. V dospělých kategoriích ASK 
Dipoli vybojovali 4 medaile–zlatou Eva Vysko-
čilová (10 km), zlatou Roman Svoboda (4 km), 
stříbro Tomáš Vodička (4 km) a  bronz Kateřina 
Siebeltová (4 km).

Mistrovství České republiky v  přespolním 
běhu mládežnických kategorií se uskutečnil 1. 4. 
2023 v Jablonné nad Orlicí. Pro ASK Dipoli to byl 
úspěšný šampionát, protože atleti vezou domů 2 
bronzové medaile.

Ve vložených závodech přípravek mělo ASK 
Dipoli početné zastoupení. V  dívkách si nejlépe 
vedla Barbora Houdková (4.) a  Lujza Gromová 
(9.). Dále pak závodila Valentýna Nováková (22.), 
Laura Lilly Becková (24.), Kristína Bysterská (26.) 
a Stella Pelikánová (27.). U chlapců pak vybojoval 
Ondřej Bobek 6. místo, Adam Mertens 21. místo, 
Filip Bysterský 22. místo, Daniel Klajmon 24. 
místo, David Vyskočil 25. místo a Lukáš Tuháček 
30. místo.

V mladších žákyních vybojovala Adéla Houd-
ková výborné 3. místo a  získala bronzovou 
medaili. Dále se na šampionátu představila Ema 
Zachariášová–9. místo, Tereza Havlíčková–44. 
místo, Markéta Hokrová–57. místo a Eliška Doub-
ková–80. místo. U  mladších žáků si nejlépe vedl 
Ondřej Svoboda–25. místo, poté Lukáš Janov-
ský–39. místo, Jakub Turyna–48. místo a  Matěj 
Klepal–76. místo.

Další bronzovou medaili a  3. místo přidal 
v kategorii starších žáků Jakub Pietrula. U starších 
žákyních vybojovala Emily Hanley skvělé 7. místo.

V dorosteneckých kategoriích mělo ASK 
Dipoli vždy jednoho zástupce. U  dorostenek 
Anežka Marcová skončila na 41. místě. U  doros-
tenců Štěpán Kratochvíl finišoval na 34. místě.

Všem děkujeme a gratulujeme k úspěšnému 
šampionátu.

Teď už se připravujeme za hlavní atletickou 
sezónu, která nám ostře začne už na začátku 
května. A  právě v  Černošicích celou atletic-
kou sezónu zahájíme! 30. 4. v  Černošicích 
proběhne Černošice meeting–závod kde spo-
lečně budou závodit nejmenší atleti i atletické 
hvězdy ve skoku vysokém! Dorazte se v neděli 
podívat do sportovního areálu Černošice. 
Hlavní exhibiční závod ve skoku vysokém pro-
běhne od 15:30h. 

www.askdipoli.cz

Sport
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První senioři vyzkoušeli 
parkour třetího věku

V prvních měsících letošního roku proběhl v Jojo 
Gymu ojedinělý sportovní projekt s  názvem 
Parkour třetího věku. Parkour je disciplína, 
kterou asi většinou máme spojenou s  mladším 
věkem, v  tomto případě ale, jak už vyplývá 
z názvu, sportovali ti starší. V dopoledních hodi-
nách se v Jojo Gymu scházeli nadšení dospěláci 
ve věkovém rozmezí 60 (?) až 80 let. Pod vedením 
trenérské dvojice se účastníci kurzu učili pohy-
bovým dovednostem vycházejícím z  parkouru, 
ale přizpůsobené specifikům staršího věku. 
Názvy jako precis, speed step nebo under bar 
možná zpočátku vyvolávaly obavy, ale nakonec 
to všichni dle svých možností a s využitím bez-
pečného prostředí tělocvičen Jojo Gymu zvládli. 
V zásadě se totiž jedná o základní prvky obrat-
nosti, které simulují činnosti z  běžného života, 

Prvenství ve Středočeském kraji pro atlety a atletky z Poberouní

Senioři vyzkoušeli parkour třetího věku v JoJo 
Gymu
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jako je chůze po schodech, lezení po žebříku, 
pohyb v terénu s nutností překonávat překážky, 
ale i nepříjemnosti jako jsou pády. Jejich nega-
tivním následkům se dá zabránit, pokud člověk 
„umí správně spadnout“ a  i této problematice 
jsme se věnovali. Součástí lekcí byl také nácvik 
správného stereotypu při vstávání z  lehu do 
sedu a do stoje, dále balanční cvičení s využitím 
pomůcek a nářadí (bosu, lavičky, kladinky, tram-
polínový pás), něco málo posilovacího cvičení, 
na závěr krátce uvolňovací cvičení a občas jsme 
si i  zahráli nějakou hru. Projekt parkour třetího 
věku naplnil kromě sportovního i rozměr spole-
čenský a  my se s  našimi milými účastníky opět 
rádi setkáme od září / října 2023 v  Jojo Gymu. 
Tak co, přidáte se k nám?

ghl

Multižánrové akrobatické 
představení v Jojo Gymu

Vrcholná vzdušná akrobacie, zpěv, tanec, herecké 
výkony. Zážitek na pomezí nového cirkusu, divadla 
a  meditace. Emotivní multižánrová inscenace 
obnaŽENA je plná odpovědí na otázky, které trápí 

ženy i  muže, a  odhaluje celou škálu emocí, které 
ženám dávají sílu a zároveň je činí zranitelnými.

Čtyři fáze, kterými si v  průběhu života pro-
chází polovina lidstva. Každý měsíc. Představení 
obnaŽENA je nová forma vzdělávání, která přináší 
nahlédnutí do kontroverzního tématu ženské 
cykličnosti.

Přijdete oslavit Den Matek s tímto představe-
ním, které se netradičně odehraje v gymnastické 
hale? V neděli 14.5. od 18:00 hodin, představení 
trvá 60 minut a je vhodné pro ženy, muže i děti. 
Vstupenky zakoupíte online na

www.jojogym.cz.

ZUŠ OPEN 2023 
v Dobřichovicích

V termínu od 21. května do 4. června proběhne 
letos již VII. ročník celostátního festivalu ZUŠ 
OPEN. Zapojení uměleckých škol z  celé repub-
liky v  těchto dnech do společné akce je stěžej-
ním projektem Nadačního fondu Magdaleny 
Kožené, jehož hlavním posláním je podpora 
uměleckého vzdělávání. Světoznámá česká 
mezzosopranistka Magdalena Kožená, neúnavná 
propagátorka české kultury v zahraničí, má i díky 
mezinárodnímu srovnání zcela jednoznačný 
pohled:  „Základní umělecké školy tvoří kořeny 
naší kulturnosti, naší lásky k  umění. Ve světo-
vém měřítku jsou zcela unikátním vzdělávacím 
systémem, který je třeba hýčkat, rozvíjet a  pod-
porovat.“ Díky této akci mají jednotlivé základní 
umělecké školy možnost veřejně prezentovat 
výsledky práce svých žáků ve všech oborech, a to 
od hudby a tance přes výtvarné umění až po lite-
rárně-dramatický obor. Po celé republice se na 
náměstích, v ulicích, kulturních domech a dalších 
veřejných místech v těchto dnech rozezní hudba 
a  zpěv, odehrají se taneční i  divadelní předsta-
vení a  proběhne nespočet výtvarných instalací. 
Hlavními protagonisty výjimečného projektu 
ZUŠ Open jsou samotní žáci, studenti a celé umě-
lecké soubory základních uměleckých škol, kteří 
pod vedením svých pedagogů připraví bohatý 
program pro širokou veřejnost. Samozřejmě se 
i naše ZUŠ Dobřichovice, ostatně jako každý rok, 
zapojí do této krásné akce. Nejprve v  neděli 21. 
května vystoupí náš orchestr a  sbor na zámku 
v Litni, kde se představí v odpoledních hodinách 
mnoho souborů i  sólistů ze ZUŠ Středočeského 
kraje.

Ve středu 24. května 2023 v 17.00 hodin pro-
běhne v  prostorách zámku Dobřichovice verni-
sáž výstavy žáků našeho výtvarného oboru a ve 
čtvrtek 25. května se rovněž v prostorách zámku 
rozezní hudba. ZUŠ Dobřichovice si připravila pro 
své město bohatý podvečerní a večerní program. 
Vše vypukne v 16.00 hodin a těšit se můžete na 
vystoupení sólistů, komorních uskupení, ven-
kovní koncert žáků ze tříd bicích nástrojů a elek-
trické kytary a  samozřejmě i  na koncert našeho 
orchestru a  sboru. Občerstvit se budete moci 
v našem stánku například lahodnými palačinkami 
a žízeň zahnat nápoji v zámecké vinárně U Věže.

Dovolte mi tedy, abych Vás všechny jménem 
naší školy pozvala na tento krásný svátek hudby.

E. Koblížková

Pozvání na Dračí lodě

Vážení přátelé a sportovní fanoušci, dovolujeme 
si Vás pozvat na dnes již tradiční závod dračích 
lodí v Dobřichovicích. Letošní, již jedenáctý ročník 
proběhne ve dnech 5. a 6. května. Pátek je trénin-
kový den a v sobotu následuje soutěžní den. Po 
oba dny bude zajištěn veškerý servis. Srdečně Vás 

Kultura u nás i v okolí

Loňský koncert ZUŠ Dobřichovice v Litni
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všechny zveme k  jachtingu Nad jezem. Podrob-
nosti o závodu najdete na stránkách www.draci-
lode-dobrichovice.cz 

Za pořadatele Vás srdečně zve Miroslav Ostrýt.

Koncert 27. května 
Tellemarkk aneb hudba 
bez hranic, která se 
odehrává „tady a teď “
Tellemarkk vznikl jako duo Pavel Hrubý/Tomáš 
Reindl v roce 2000. V roce 2009 byla do projektu 
přizvána Dorota Barová a  od té doby funguje 
Tellemarkk jako trio. Album s jedinečným názvem 
TELLEMARKK (Amplion Records 2017) vás přivede 
do sugestivních hudebních světů. Jedná se 
o crossover na pomezí world music, jazzu a elek-
troniky. Před  očima, či spíše ušima posluchače 
se rodí nová hudba, která využívá barev různých 
evropských, či mimoevropských nástrojů, jejich 
dosud neobvyklých kombinací a  v neposlední 
řadě lidského hlasu. Trio úspěšně reprezentovalo 
českou republiku na showcase Crossroads 2018. 
Dorota Barová je držitelem několika prestižních 
ocenění Anděl v kategorii „world music“ a v kate-
gorii „jazz a blues“. Pavel Hrubý byl v letech 2008, 
2014 a  2022 nominován na ocenění Anděl za 
svoje alba v kategorii „jazz a blues“. Srdečně Vás 
zveme do klubu U Věže na zámku 27. května od 
19:30 hodin. Vstupenky zakoupíte již nyní v Info-
centru od středy do neděle.

as

Dobřichovické kulturní léto 
2023

Dobřichovické kulturní léto 2023 se již pomalu 
blíží ke svému zahájení. Tento tradiční divadelní, 
filmový a  koncertní svátek spojuje génius loci 
místa konání, tedy nádvoří rezidence Rytířského 
řádu Křižovníků s červenou hvězdou s nadšením 
ochotnických divadelníků, kteří pro Vás kulturní 
léto připravují. Dobřichovická divadelní společ-
nost pro letošní rok připravuje následující kulturní 
zážitky. Věřím, že Vás naše nabídka potěší a že se 
s  mnohými v  červnu a  červenci setkáme. Zahá-
jíme 22. 6. ve 20 hodin premiérou představení 
Dobřichovické divadelní společnosti Naši furianti 
v  režii uměleckého dua KUNA (Lucie Kukulová 
a  Dušan Navařík). Chystáme velkolepé zpraco-
vání známé hry Ladislava Stroupežnického z roku 
1887. Tento zarputilý ctižádostivý dramaturg, 
neklidný básnický duch a  především vynikající 
pozorovatel koloritu české vesnice – nazval své 
dílo „komedií ze současnosti“. Stroupežnického 
text si získal nesmrtelnost a  furiantství se stalo 
jedním ze symbolů naší národní identity.  Jak už 
napsala Lucie Kukulová, v podání DDS nečekejte 
folklórní pentličky, zato ale živou hudbu se zpěvy 
v úpravě Zdeňka Dočekala a  také různá překva-
pení. Další reprízy budou 23., 25., 29. 6., 1. a 2. 7. 
ve 20 hodin. Pátek – filmový svátek aneb v telce 
stejně nic nedávaj´! Každý pátek 7., 14., 21. a 28. 7. 
ve 21,30. vás zveme na nádvoří dobřichovického 
zámku do „letního kina“. Uvidíte čtyři vybrané 
filmy. Názvy ještě nejsou známy, ale chceme 
nabídnout premiérové filmy nebo úspěšné tituly 
z  poslední distribuce. Můžete se těšit také na 

Koncert 27. května Tellemarkk aneb hudba bez hranic, která se odehrává „tady a teď “

Dobřichovice
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několik koncertů. V  sobotu 8. 7. přijede violon-
cellové kvarteto Cello Republic. Členové Cello 
Republic jsou už zasloužilé stálice, mající za sebou 
vyprodané koncerty po celém světě, desítky 
milionů zhlédnutí na YouTube, několik mimo-
řádně úspěšných CD nahrávek a  nespočet nad-
šených fanoušků. Tři ze čtyř členů Cello Republic 
jsou bývalí členové Prague Cello Quartet, ve 
kterém působili bezmála deset let. Začátek kon-
certu je ve 20 hodin. Dalším známým tělesem, 
které vystoupí v  Dobřichovicích, bude Robert 
Křesťan a  Druhá tráva. Koncert legendy folk, 
country a  bluegrassové scény. Můžeme se těšit 
na novinky z CD Druhý díl. Úsměv Cyrana, báseň 
prohraná, jak bárka, která v  bouři ztroskotá, 
a nikde ani nádech života (úryvek z písně nového 
CD Úsměv Cyrana). Skupina Druhá tráva hraje 
ve složení: Robert Křesťan, Luboš Malina, Luboš 
Novotný, Radek Hlávka, Tomáš Liška, Martin 
Novák. Koncert se koná  pondělí 24. 7. ve 20 
hodin. Třetí velký koncert se rozezní v neděli 30. 
7. ve 20 hodin. Opět k nám zavítají Bratři Ebenové. 
V červnu chystají vydání nového CD, takže i ten-
tokrát určitě uslyšíme nové skladby. Kromě tria 
bratří Ebenových – tedy Marka, Kryštofa a Davida 
tvoří kapelu rytmika působící mimo jiné v kapele 
ETC Vladimíra Mišíka – Jiří Zelenka (bicí, perkuse) 
a  Pavel Skála (akustické a  elektrické kytary). 
Kapelu dnes již neodlučně doplňuje vynikající 
jazzový kontrabasista Jaromír Honzák.

Zpátky k divadlu. V neděli 9. 7. přijedou hosté 
z  České lípy – Divadelní klub Jirásek s  předsta-
vením Lakomec. Světoznámá komedie Moliéra 
vysmívající se chamtivosti, kupčení s  city, mar-
nivosti a  nafoukanosti sehraná jako divadlo na 
divadle. Divadelní klub Jirásek si hraje s  motivy, 
situacemi, buduje vlastní poetiku jednotlivých 
figur, posouvá děj směrem k  dnešku. Hlavní 
snahou je projasnit, alespoň na chvíli, zachmu-
řený obraz dneška pomocí fantazie, hravosti 
a  tvořivosti. Režie se ujal Václav Klapka. Hrají: 
Václav Klapka / Karel Bělohubý, Iveta Vrabcová, 
Vít Šťastný, Tereza Šťastná, Otakar Ille, Dita Krčmá-
řová, Jiří Gottlieber a Pavel Landovský. Ve čtvrtek 
13. 7. ve 20 hodin zahájí Divadlo Na Jezerce svou 
sérii představení. Začínají hrou Takový žertík 
v  režii Lukáše Hlavici. Život na francouzském 
venkově, letní dům, piknik v  přírodě a  pohoda 
narušená nevinným žertíkem o  rozchodu man-
želského páru považovaného všemi přáteli za 
ideální. Čechovovsky laděná komedie o  tom, 
že o  rozchodech se nemá žertovat. Hrají Miluše 
Šplechtová, Jan Hrušínský, Jaromíra Mílová, 
Zdeněk Hruška a František Staněk.

Divadelní studio Ivo Tamchyny z Řevnic uvede 
ve středu 19. 7. ve 20 hodin přestavení hry Ve 
státním zájmu. Současná komedie Antonína Pro-
cházky o lásce a politicích, kteří svoji bezcharak-
ternost vysvětlují státními zájmy. Lehce potrhlý 
vynálezce, vdova po majiteli ropovodu Družba, 
záletný politik napříč politickým spektrem, spor-
tovní komentátorka, která zjistila, že už ani ve 
sportu se nehraje fair play a mladý dokumenta-
rista toužící po čisté lásce nebo aspoň po spon-
zorech jsou protagonisty této komedie. Režie: 
Terezie Červená. Tonka Šibenice aneb pravdivý 
příběh lehké holky s  dobrým srdcem je název 
hry, kterou nám přijede představit Divadelní 
soubor Hostivice. Dle předlohy hry M. Macourka 
a  povídky E. E. Kische upravila a  režíruje Jolana 

Petříková. Jedná se o komedii z prostředí pražské 
galerky z počátku minulého století. V představení 
uslyšíte také staropražské písně, které si můžete 
zazpívat spolu s  Tonkou. Humorný i  dojemný 
příběh známé pražské prostitutky Antonie 
Havlové, řečené Tonky Šibenice, která stanula 
u  Posledního Soudu, kde se rozhoduje o  jejím 
životě a  její cestě do ráje, nebo do věčného 
zatracení. Vyprávění jejího životního příběhu 
je připomenutím, že nemáme nikoho soudit, 
pokud neznáme pozadí jeho činů. Představení 
bylo oceněno za dramaturgii a  nejlepší herecký 
výkon na Divadelním salonu paní Ljuby v Nerato-
vicích. Tonku skvěle ztvárňuje Pavlína Jonášová. 
Uvádíme 20. 7. ve 20 hodin.

Divadlo Na Jezerce letos pokračuje s předsta-
vením komedie Pánský klub v režii Matěje Balcara, 
a to 23. 7. ve 20 hodin. Komedie o eroticky závis-
lých mužích je terapií pro všechny – zvlášť pro 
ty, kteří si myslí, že žádnou terapii nepotřebují. 
Na sezení pro eroticky závislé se seznamuje 
majitel cykloservisu Eda (Milan Šteindler) s  uči-

telem dějepisu a  tělocviku Cyrilem (Michal Stej-
skal / Dan Šváb), stárnoucím rockerem jménem 
GIGI (Zdeněk Žák), scenáristou na odpočinku 
Přemkem (Ruda Starz) a mladým ajťákem Marti-
nem (Martin Leták). Terapii vede čerstvě dostu-
dovaná a  nezadaná Linda (Kristýna Hrušínská), 
pro kterou se setkání s  partou rozličných muž-
ských charakterů stává osudovým krokem nejen 
v profesní kariéře. Smát se přestanete až doma–
možná. Novou „jezerkovskou“ komedii Mnoho 
povyku pro lajk hraje Divadlo Na Jezerce 25. 7. 
ve 20 hodin. Divadlo Na Jezerce varuje–sociální 
sítě způsobují závislost! Mají sociální sítě nega-
tivní vliv na lidstvo? Jsou mladí labilnější než 
jejich rodiče a prarodiče? Alfons Moucha, slavný 
sochař, bonviván a  osmdesátiletý milovník, má 
jasnou odpověď: ANO! V  režii Matěje Balcara 
hrají Jan Vlasák, Martin Leták, Daniel Šváb, 
Johana Jedličková, Klára Jandová, Jiřina Daňhe-
lová a Vanda Chaloupková. Čtvrtou hrou, kterou 
nás potěší Divadlo Na Jezerce je řízná komedie 
Občan první jakosti. Je o tom, kam až může vést 

Lakomec, Divadelní klub Jirásek

Takový žertík, Divadlo na Jezerce
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lidská blbost. V rámci živého vysílání televizní talk 
show se setkáváme s pěticí náhodně vybraných 
diváků a  tak trochu nesmiřitelných názorových 
oponentů. Ti společnými silami, nebo spíš pro-
střednictvím neřízených hádek a  střetů, hledají 
hypotetické desatero kritérií a hodnot, na základě 
kterých by se přidělovalo nebo odebíralo volební 
právo. Otázkou ale zůstává, zda potřebných kvalit 
dosahují sami členové této komise. Hrají Daniel 
Šváb, Miluše Šplechtová, Nela Boudová, Kristýna 
Hrušínská, Libor Hruška, Martin Sitta a  Jan Hru-
šínský. Režie Matěj Balcar. Hraje se 26. 7. ve 20 
hodin. Ráda bych ještě upozornila na naše přátele 
z Bistra U Věže, kteří pro Vás 26. 6. a 12. 7. pořádají 
pro další dva koncerty – vystoupí Václav Havelka 
a Elpida.

Věříme, že bohatý program, který přinášíme, 
vás přiláká a  že přijdete zažít emoci na vlastní 
kůži. V  naší virtuální době stále věříme, že diva-
delní nebo hudební představení je zážitkem zcela 
fenomenálním – všechno se odehrává spon-
tánně, každá možná chyba vnáší do spádu udá-
lostí okamžik vzrušení, žádné představení není 
stejné, prostě něco jedinečného. A  ještě máme 
i  něco pro filmové nadšence. Takže PŘIJĎTE! 
Vstupenky na všechna představení budou 
k  zakoupení online na https://www.webticket.
cz/program/dds nebo v  Infocentru v  Dobřicho-
vicích. Vstupenky na filmy se prodávají na místě.

Kateřina Filla Věnečková, DDS

Ženy, které tančí s vlky

Speciální sebe rozvojový taneční kurz – neděle 
odpoledne 14. května a 21. května 2023, v Dobři-
chovickém domku

Milé ženy, srdečně vás zvu na sebe rozvojový 
taneční kurz inspirovaný knihou „Ženy, které 
běhaly s vlky“. Setkání budou speciální tím, že se 
do příběhů budeme moci intenzivněji ponořit 
a  užít si je v  jednom celku. Proběhnou v  neděli 
odpoledne od 13:30 do 19:00 hod., takže se 
mohou zúčastnit i ty z vás, pro které není možné 
chodit na kurz, který se obvykle koná v  Dobři-
chovicích ve středu večer. Protančíme se dvěma 
příběhy.   Rudé boty nás poučí o  pastech, jež se 
potřebujeme naučit rozlišovat. Budeme léčit 
zraněné instinkty a  vracet se k  ručně vytvoře-
nému životu, k naší přirozené podstatě, autentic-
kému bytí v sobě a k radosti. Tulení kůže, duševní 
kůže nám ukáže, jak nalézt cestu do duševního 
domova a  obnovovat se, abychom mohly vyjít 
do vnějšího světa celistvé, jak dělat ten pohyb 
mezi bytím v sobě a bytím s ostatními. Budeme 
zkoumat a  prohlubovat to, co je pro naši duši 
výživné. Čeká vás čas jen pro sebe plný tance, 
uvolnění, práce s  tělem, pohybem, dechem, 
hlasem, hudbou i  tichem. A  náruč ženského 
společenství. Kurz je otevřen všem ženám bez 
ohledu na věk, postavu či pohybové možnosti. 
Pro účast nepotřebujete umět tančit ani mít 
zkušenost s osobním rozvojem. Chcete-li udělat 
radost nějaké blízké ženě, ráda vám zašlu dárkový 
poukaz. Citlivou průvodkyní vám bude Helena 
Bezděková, psycholožka a  psychoterapeutka, 
jejíž vášní je tanec a moudrost těla.

Více info: 604 965 493,  
helenabezdekova@gmail.com,  

www.helenabezdekova.cz

Čtvrtek 11. května od 19:30 
na zámku U Věže
Koncert Báry Vlasákové 
Valentové „Zazpívat si 
Hegerku“

Klavírní doprovod Václav Tobrman. 
Vstupné 250,- a předprodej U Věže. 
Pořádá: pivnice U Věže.

Sobota 13. května od 8 h do 
12 h u řeky pod zámkem
Farmářské trhy

Pořádá: Město Dobřichovice.

Sobota 13. května od 9:30 
na nádvoří zámku
9. dobřichovický 
půlmaraton

A závod na 10 km + 1 km pro děti. 
Registrace na www.dobrichovickypul-
maraton.cz Pořádá: Město Dobřichovice.

Sobota 20. května od 8h na 
louce pod lávkou
Trans Brdy – kolo pro život, 
závod horských kol

Registrace on-line do: 17. května. 
Registrace a prezence v místě závodu: 
pátek 18:00–20:00, sobota: 8:00–11:30. 
Registrace na jednotlivé trasy končí 
30 minut před jejím oficiálním 
startem. Cílový areál a místo prezence:  
louka pod lávkou ul. 5. května. Pořádá: 
Trans Brdy z.s.

Sobota 20. května na 
zámku v pivnici U Věže 
Koncert Please The Trees 

Celodenní oslava pro děti i dospělé 
a večer tanec na italské rytmy 80. let.
Pořádá: pivnice U Věže.

Neděle 21. května od 10 
h do 15 h pod zámkem 
a podél cyklostezky za 
mostem 
Veteráni pod zámkem

Kultura  
v květnu 2023
Výstavy
Na zámku

9. května – 13. května výstava dět-
ských prací z výtvarného kurzu Martiny 
Fojtů.

16. května – 23. května fotografická 
výstava Toma Zástěry Veteráni na 
zámku. (vernisáž 21. května od 10:30).

25. května – 4. června Základní 
umělecká škola Dobřichovice vystaví 
práce svých žáků v rámci 7. ročníku 
celostátního festivalu ZUŠ Open 2023 
(vernisáž 24. května od 17:00).

Další kulturní akce
Sobota 6. května od 10 
h Nad jezem – 11. ročník 
Dračích lodí na Berounce

Registrace do 3. května 18h na
www.dracilode-dobrichovice.cz . 
Pořádá: Miroslav Ostrýt.

Neděle 7. května od 16 h 
na nádvoří nebo v sále na 
zámku (dle počasí)
Divadlo Elf

Zahraje pět pohádek Aloise Mikulky. 
Inscenace nemá přesnou diváckou 
adresu, jde o rodinné představení 
vhodné pro diváky každého věku. 
Vstupné 100,- Kč, předprodej v Infocen-
tru. Pořádá: KC Dobřichovice.

Neděle 7. května od 19 h  
na zámku
Klavírní recitál Filipa 
Martinky s průvodním 
slovem

Na programu: J. S. Bach, B. Smetana, 
J. Brahms. Vstupné dobrovolné.  
Pořádá: B. Šarounová ve spolupráci s KC 
Dobřichovice.

5. ročník) a od 10:30 vernisáž 
fotografické výstavy Veteráni na zámku. 
Fotografie Toma Zástěry. Přehlídka 150
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LETY

28. dubna od 16 hod. na „umělce“ u fotbalového 
hřiště FK Lety
Discoslet čarodějnic 2023
1. května, Karlík (start 13-15 hod.)–Lety (cíl 
s doprovodným programem)
Pohádkový les 
7. května od 10 do 15 hod., v ulici Na Pěšince a v 
dalších letovských ulicích
Jarní Garage sale v Letech
19. května od 15 do 22 hod. letovská náves
Letovské chmelení s Vosím hnízdem
27. května od 10 do 22 hod., letovská náves
Letovské máje oživí květinové trhy
11:00–14:00–Balkánská dechovka LOVESONG 
ORCHESTRA

13:30–Májový průvod za doprovodu kapely Love-
song Orchestra
13:45–Vystoupení dětí letovské MŠ a  školinky 
NONA
14.00  -  „STRAKONICKÝ DUDÁK Z  TŘEBONĚ“ 
Radomír Švec
14.15–Vystoupení dětí letovské ZŠ
14.35–Bollywood Naplno Dance & Yoga Centre–
ukázka a workshop
15:00–18:00 TAMTAM BATUCADA
15:30–Contemporary dance dětí Pohni s Lety

16:10–Tanec dětí ZUŠ Řevnice
- KEJKLÍŘ PET
16.30–„HLEDÁME LETTIHO“ – detektivní hra pro 
děti i dospělé
16:40 - 17:40 KAPELA BIOPOP
17:40 - KÁCENÍ MÁJKY
17:50–Soutěž o nejoriginálnější májový věneček
18:00–Aerobik Všenory–vystoupení závodních 
týmů
18:15–Jojogym–teamgymové sestavy na hudbu
18:30 - 20:00 SLAPDASH ROCKABILLY

až 180 krásných historických vozidel za 
doprovodu živé hudby. Vstupné: 150,- 
Kč (děti do 12 let zdarma). Vstupenky 
budou k prodeji přímo na místě konání 
akce, ZTP–50 Kč. Pořádá: Veteran Car 
Club Dobřichovice z.s.

Středa 24. května od 17.00 
hodin na zámku
Vernisáž výstavy

Výtvarného oboru ZUŠ Dobřichovice.

Čtvrtek 25. května od 16.00 
hodin ve všech prostorách 
zámku
7. ročník festivalu ZUŠ 
OPEN 2023

Koncerty sólistů, komorních souborů 
a orchestru a sboru ZUŠ Dobřichovice. 
Pořádá: ZUŠ Dobřichovice.

Sobota 27. května od 19:30 
na zámku U Věže 
Koncert Tellemarkk

World, jazz, electronic music  
Vstupné 250,- /200,- Kč. Předprodej 
v Infocentru. Pořádá: KC Dobřichovice.

Neděle 28. května od 16 h 
na nádvoří nebo v sále na 
zámku (dle počasí)
Divadlo Pruhované 
panenky

Zahraje pro děti představení Kryštůfek 
a lesní bytosti. Předprodej v Infocentru, 
vstupné 100,- Kč. Pořádá: KC 
Dobřichovice.
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19:10–Vyhlášení výsledků detektivní hry pro děti 
i dospělé
20.00–LETOVSKÝ DIVADELNÍ SPOLEK A  JEHO 
SHOW
20:30–LETTIHO SLOSOVÁNÍ ZÁŽITKOVÝCH CEN
20:30–22:00 - 4 KAFKY
V průběhu celého dne:
- Kejklíř PET–chůdy, obří bubliny, žongléřská dílna
- ukázky a jízdy hasičským a popelářským vozem
- malování na obličej a pletení copánků
- řezbářské workshopy
- tvořivé dílny pro děti
- jízdy na ponících
Moderuje Olda Burda

ŘEVNICE

Program Bio Řevnice – leden 2023
Více na www.kinorevnice.cz, vstupné 140 Kč
Neděle 14. května od 18.00 v sále na Zámečku 
zazní písně Jana Buriana

ČERNOŠICE

Odbor kultury MěÚ Černošice
Tel: 251641116 nebo 602-200817, mail: kultura@
mestocernosice. http://www. mestocernosice.cz

Serge Robinson – soul and gospel (UK/CZ)
Serge Robinson Jr je londýnský gospelový 
zpěvák, původem z Jamajky. Respektive zpěvák, 
skladatel, producent, herec, učitel zpěvu, stálý 
vedoucí gospelového sboru v  jižním Londýně 

Na velikonočním jarmarku dobřichovičtí skauti tradičně pekli oblíbené 
placky.

Loňské Staročeské máje v Hlásné Třebani 
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a  příležitostný vedoucí kostelních sborů po far-
nostech celé Británie. Absolvent South London 
College v  Norwoodu, vyučující na Natural Voice 
Perfection Institutu. Zpívá od čtyř let, v  sezóně 
1994/1995 byl jmenován nejlepším gospelo-
vým zpěvákem Británie, prošel muzikálovými 
divadly ve West Endu, zpíval dvěma papežům, 
zpíval i  doprovodné vokály na turné Michaela 
Boltona. A protože se chce konečně podívat taky 
do Česka, udělal nám na své poměry cenu a  na 
programu bude autenticky podaný gospel, blues, 
soul a R’n’B. Doprovodí jej tři špičkoví čeští jazzoví 
muzikanti Jakub Zomer – klávesy + kapelník, Jan 
Tengler – basa a  Martin Kopřiva na bicí. Město 
Černošice Vás Srdečně zve v neděli 21.5 od 20.00. 
do Club Kina. Vstupné v  předprodeji na www.
smsticket.cz za 215 Kč na místě pak 250 Kč.

Krojované družiny roztančí Masopustní 
náměstí 14. května
Také letos se Černošice připojí ke svátku folkloru – 
poberounskému folklornímu festivalu Staročeské 
máje. Přijďte se pokochat pohledem na rozmanité 
kroje a zaposlouchat se do libozvučných lidových 
písní, a  to na Masopustní náměstí v  neděli 14. 
května. Kromě domácího souboru Pramínek se 
můžete těšit i na děti z černošické Mateřské školy 
Husova. Vystoupí tanečníci z pražského souboru 
Lučinka doprovázené dudáckou muzikou 
Praštěnka. Dorazí i  Slovácký krúžek, nejstarší 
moravské národopisné sdružení, které aktivně 
působí k zachování tradic lidového umění etno-
grafické oblasti Slovácka již od roku 1896. Ještě 
z  větší dálky přivezou folklor tanečníci z  bělo-
ruského souboru Aksamit. Akci tradičně zahájí 
malý jarmark a  staropražské kuplety v  podání 
poberounské kapely Třehusk. Před 15 hodinou 
vyjde průvod krojovaných účastníků od kapličky 
k náměstí. Již XXIII. ročník Poberounského folklor-
ního festivalu se letos uskuteční o všech květno-
vých víkendech v celkem devíti obcích a městech 
v  dolním Poberouní a  na Podbrdsku. Představí 
se špičkové soubory, prověřené národopisné 
družiny tanečníků i  muzikantů. Folklorní festi-
val Staročeské máje se poprvé uskutečnil v roce 
2000. Postupně se z něj stala jedna z největších 
přehlídek folkloru ve středních Čechách.

Program na Masopustním náměstí: 14.00-14.35 
Třehusk, Poberouní; 14.50 Průvod krojovaných 
účastníků; 15.00 Slavnostní zahájení; 15.05-15.20 
Děti z  MŠ Husova; 15.25-15.50: Lučinka + Praš-
těnka Praha; 15.55-16.15: Slovácký krúžek, Brno; 
16.20-16.40: Aksamit, Bělorusko; 16.45-17.05: 
Praštěnka, Praha; 17.10-17.30: Slovácký krúžek, 
Brno; 17.35-17.55: Pramínek, ZUŠ Černošice; 18.00: 
Dražba a kácení máje – Hraje Pramínek.

Serge Robinson
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Prodej slepiček
Červený Hrádek prodává slepičky typu Tetra hnědá, 

Dominant všechny barvy, Green Shell - typu 
Araukana a Dark Shell - typu Maranska,  

cena od 249,- Kč/ ks 
Prodej: 5. 5.  a  5. 6. 2023

Dobřichovice – u Městského úřadu – 14.20 hod.
Výkup králičích kožek- cena dle poptávky, 

doprava 189,- Kč za celý nákup,
doporučujeme objednávat! 

Info: Po-Pá 9.00-16.00 hod, tel. 601 576 270, 
728605840 www.drubezcervenyhradek.cz

Program Jazz Černošice 2023 (předprodej 
vstupenek od 3. května v  Clubu Kino Černošice 
každý den od 16:00 mimo pondělí a úterý)
pondělí 29. května od 20 h v Club Kině 
Alice Armstrong (UK) 
úterý 30. května od 20h v Club Kině  
JJ Jazzmen & Barbora Vágnerová / vstup zdarma
středa 31. května
Mifun Klub Kino od 18.00 
The Dixieland Messengers Praha 
Pod Lípou–zahradní restaurace, 19.00 
vstup zdarma
Dobré ráno Blues Band / Pláž Mokropsy, 19.30 
vstup zdarma
Petr Beneš & Adam Tvrdý 
Modlitebna Církve bratrské, 20.00 
Beata Hlavenková a Kapela snů / Club Kino, 20.00 
pátek 2. června od 19h v Club Kině 
Vilém Spilka Quartet / Shahab Tolouie Trio 
(Persie) / Varhan‘s Groovy Jamm 
sobota 3. června od 10h v restauraci Bolleta  
Sellah Luna Trio, jazzová snídaně se vstupem 
zdarma
Big Band Publicznej Szkoły Muzycznej (PL) 
Mike Parker´s Trio Theory (USA / PL) 
Jammie Marshall and Band (UK / CZ) 
Club Kino / 19.00 
neděle 4. června od 20h v Club Kině  
Michal Prokop & Framus Five

Beata Hlavenková v černošickém Club Kině
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Linka tísňového volání – 112

Záchranná služba dispečink – 155

Záchranná služba Řevnice, doprava 
nemocných, lékařská pohotovost
257 721 777, 602 237 037

Policie – 158

Policie Praha-venkov – stálá služba
974 861 111, 974 882 103

Městská policie Řevnice – 775 718 588

Hasiči Řevnice tísňové volání – 150

Hasiči Dobřichovice – 150

Městský úřad Dobřichovice
257 711 590

Stavební úřad – 257 711 402

Matrika – 257 712 478

Starosta a tajemník – 257 712 182

Poruchy elektřiny ČEZ Distribuce a.s.
840 850 860 nebo 840 840 840

Poruchy plynu STP a.s. pohotovost
1239 nebo 244 472 811 nebo 812

Poruchy vody a kanalizace
Aquaconsult s.r.o. – 251 642 203
pohotovost stálá služba
724 005 900

Poruchy veřejného osvětlení – 
Elektroštika, s.r.o.
251 625 761, 605 385 645

Poruchy sítě DOBNET
HelpDesk 277 001 151

Informační kancelář Dobnet o. s.
277 001 111

Infocentrum Dobřichovice
778 772 498

RADOTÍN

2. ročník Cajdašrot Festu, který je opět v Říčních 
Lázních v  Radotíně. Letos zde vystoupí kapely 
WALDA GANG, ZAKÁZANÝ OVOCE, MOTORBAND, 
VOSÍ HNÍZDO, ČERNÁ, EMILY. Vstupenky si můžete 
zakoupit v předprodeji přes QR kód. Začínáme už 
od 12 h.

HLÁSNÁ TŘEBAŇ

Na máje dorazí Poláci, Moraváci i Němci
Největší středočeská přehlídka folkloru se bude 
konat celý květen na devíti místech poberoun-
ského a podbrdského kraje. Je po Velikonocích, na 
dohled jsou Staročeské máje. Třiadvacátý ročník 
největší přehlídky folkloru ve středních Čechách 
se bude konat všechny květnové víkendy na devíti 
místech poberounského a podbrdského kraje.

Největší »hvězdy« letošního poberounského 
folklorního festivalu Staročeské máje dorazí 
zahraničí a–z Moravy. Tanečníci, zpěváci i  muzi-
kanti souboru Leśne Echo přijedou do Berouna 
z polského města Brzeg. Na náměstí J. Barranda 
se představí 13. 5. odpoledne, stejně jako pravý 
bavorský šraml Die Z’s z hornofalckého Weidingu. 
Souborů na letošním poberounském folklorním 
festivalu přivítáme čtyři desítky. Nebudou chybět 

stálice: Vonička, Kamýček, Praštěnka, Rokytí, 
Lučinka, Elčovická dudácká muzika, Dudácká 
muzika Michalal Horsáka, Mateník..., ani nováčci 
– kromě zmíněných zahraničních hostů třeba 
soubor Borůvky z  Rakovníka, po mnoha letech 
se z »Ladových« Hrusic vrátí soubor Mikeš. Samo-
zřejmě vystoupí domácí Notičky, Proměny, Pra-
mínek, Třebasbor či Třehusk, děti ze škol i školek, 
tančit se bude beseda, česká i  moravská, těšit 
se můžete na jarmarky, pobožnosti, krojované 
průvody, žádání o právo, taneční zábavy…  

Místa konání festivalu:
SVINAŘE, před hospodou 6. května
KARLŠTEJN, hrad a náměstí 6. května
BEROUN, náměstí J. Barranda 13. května
HLÁSNÁ TŘEBAŇ, areál Sokola a náves 13. května
VINAŘICE, náves 13. května
ČERNOŠICE-MOKROPSY, Masopustní n. 14. května
ZADNÍ TŘEBAŇ, náves 20. května
VŠERADICE, před hospodou 20 května
VIŽINA, sportovní areál 27. května 
Další info na http://www.nasenoviny.net

Miloslav FRÝDL 

sobota 29. dubna, 13. a 27. května od 8 do 12 hodin

DOBŘICHOVICKÉ
FARMÁŘSKÉ TRHY 

PŘED ZÁMKEM

www.dobrichovicketrhy.cz


